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El president del grup parlamen-
tari socialdemòcrata, Jaume Bar-
tumeu, va anunciar que des del
seu grup han decidit presentar
una demanda d’informació per
conèixer exactament quin són els
contractes d’arrendament que el
Govern ha renegociat i com s’ha
aconseguit la rebaixa. De fet, di-
jous passat el ministre de Finan-
ces, Jordi Cinca, va anunciar que
amb aquesta mesura ja s’havia
aconseguit un estalvi de “900.000
euros anuals”. 

Segons va explicar Bartumeu,
el conseller general del PS David
Ríos ha presentat la demanda
d’informació per tal que el Go-
vern li trameti còpia de tota la do-
cumentació que ha patit modifi-

cacions per poder fer “el segui-
ment i control de la qüestió”.

El president del grup socialde-
mòcrata va donar a conèixer la
iniciativa en la roda de premsa
posterior a la junta de presidents
que va tenir lloc ahir al matí i en
la qual es va atribuir el projecte
de llei de modificació de la Llei
del sòl a la comissió de Política
Territorial i Urbanisme i el pro-
jecte de modificació de la Llei
d’horaris comercials a la comis-
sió d’Economia.

Respecte a aquesta última
qüestió, Bartumeu va recordar
que aquest dijous el grup parla-
mentari socialdemòcrata presen-
tarà una esmena a la totalitat i es-
menes a l’articulat. En aquest
sentit va explicar que des del PS
entenen que la llei d’horaris que
havien fet anteriorment “és bona”

i no entenen que es doni un trac-
te diferent a les festivitats de Me-
ritxell i el dia de la Constitució, ja
que des del seu punt de vista el 14
de març és prioritari.

La junta de presidents que es
va celebrar ahir també va distri-
buir els representants dels grups
parlamentaris a les delegacions
internacionals de la Unió Inter-
parlamentària, l’Assemblea Par-
lamentària de la Francofonia i
l’Assemblea Parlamentària de la
Mediterrània.

D’altra banda, Bartumeu va
mostrar-se molest per la forma
com s’ha nomenat el nou raona-
dor del ciutadà i va recriminar a
DA que no se’ls hagués demanat
l’opinió tot i que en un primer
moment s’havia acordat així. El
president del grup parlamentari
socialdemòcrata també va expli-
car que estan estudiant la possi-
bilitat de proposar a Toni Martí
un candidat per renovar el con-
sell d’administració de l’INAF, pe-
rò no va avançar noms.
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La formació també presentarà esmenes a la
totalitat i parcials a la Llei d’horaris comercials

El PS demana
informació de com
s’ha aconseguit
rebaixar els lloguers

Jaume Bartumeu va tornar a dei-

xar clar ahir que el PS està dis-

posat a presentar una proposi-

ció de llei de l’IVA si el Govern

no mou fitxa: “Nosaltres presen-

tarem la proposició de llei de la

imposició general indirecta en

cas que el Govern continuï en la

posició actual de no dir res.” El

calendari es manté, si la prime-

ra setmana de setembre no hi

ha una proposta en ferm de l’e-

xecutiu, el PS entrarà el projecte

de l’IVA que ja havien fet i que

fins i tot s’havia debatut al Con-

sell General. De fet, el ministre

de Finances, Jordi Cinca, que va

anunciar que el nou impost no

s’aplicarà abans del juliol de

l’any que ve, però en canvi va

assegurar que s’aprovaria

abans d’acabar el 2011, tam-

poc va fixar una data concreta.

Tot plegat per poder deixar un

marge, com a mínim de mig any,

abans no s’apliqui l’impost. Bar-

tumeu, per altra banda, va indi-

car que de moment és l’única

proposició de llei amb què està

treballant el grup, però que mal-

grat tot no descarten estudiar-

ne d’altres. Això sí, no es pre-

sentarien fins al pròxim curs

polític.
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llei de l’IVA, si el
Govern no la fa


